

Die Kinder des Kapitän Grant



Genre Literaturverfilmung
Year of Production 1994
Production-Company CCC Filmproduktion GmbH
Co-Production RTL, Genre-Film (Moskau)
Producer Artur Brauner
Director Donovan Scott
Main Cast Chris Browning, Cassie Branham, Adam Gregor, Donovan Scott, Reiner Schöne
Script Paul Nicholas, Donovan Scott
Book nach einer Geschichte von Jules Verne
Music Juri Fetisow, Terry Young
Colour
Length/Format 115 Min., 1:1,66

Im Jahr 1850 verschwindet der britische Offizier Kapitän Grant. Seine beiden Kinder Robert und Mary müssen, da auch ihre Mutter gestorben ist, für einen bössartigen Farmer arbeiten. Der Schotte Lord Glenarvan findet im Magen eines von ihm gefangenen Hammerhais eine Flaschenpost mit der Information, dass Kapitän Grant von den Russen als Kriegsgefangener festgehalten wird.

Lord Glenarvan begibt sich daraufhin mit den Kindern auf die Suche nach dem Gefangenen. Nach vielen Abenteuern finden sie den Kapitän gerade noch rechtzeitig, um ihn vor der Schlinge des Henkers zu retten. Sehr freie Verfilmung des gleichnamigen Romans von Jules Verne.



In the year 1850, the British officer Captain Grant went missing. His two children, Robert and Mary, have had to work for an evil farmer ever since their mother died. In the belly of hammerhead shark, Scotsman Lord Glenarvan finds a message in a bottle giving the information that the Russians hold Captain Grant as a prisoner of war.

Lord Glenarvan and Grant's children get on their way, searching for the prisoner. After many adventures, they find him just in time to save him from the hangman's noose. Very loose adaptation of Jules Verne's novel of the same title.

